



Styrelsemöte 4. Protokoll

Datum: 1 februari 2024.

Plats: Café Bojan.

Tid: 16:35.

Närvarande: Alexandra Berntling, Frida Jungnell, Vilhelm Österås, Stephanie Chramer Hagström, Moa Linder, Lisa Risberg, Valerie John, Rebecka Wennberg, Liam Samanen, Julia Brand.

Föranmälda förhinder: Rebecca Angelis, Tova Ridderström.

1. Formalia

a. Mötets öppnande

Mötet öppnades kl. 16:35.

b. Val av mötesordförande

Alexandra Berntling valdes till mötesordförande.

c. Val av mötessekreterare

Vilhelm Österås valdes till mötessekreterare.

d. Val av justerare tillika rösträknare

Rebecka Wennberg valdes till justerare tillika rösträknare.

e. Adjungeringar

Inga adjungeringar.

f. Anmälan av övriga frågor

Inga övriga frågor.

g. Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes.

h. Föregående protokoll

Har justerats och kommer läggas upp på hemsidan inom kort.



2. Informationspunkter

a. Information från Presidiet

i. Decharge mötet 17/3

Alexandra meddelar att datum för dechargemötet har fastställts och kommer att äga rum den 17 mars. Alla berörda revisorer samt föregående styrelse har redan blivit meddelade. Kallelsen för mötet kommer att läggas ut den 16 februari.

b. Information från Klubbmästarna

i. Valborgspubrundan

Moa meddelar att temat för Valborgspubrundan (VPR) är video games detta år, temat som LÄS KM har valt för i år är The Sims.

Valborgspubrundan kommer i år att ske söndagen den 28 april.

ii. Kandidaturen

Moa meddelar att kandidaturen till klubbmästeriet VT24 nu har påbörjats, detta innebär att klubbmästeristyrelsen främst kommer att fokusera på kandidaturen framöver.

iii. Pubarna

Moa meddelar att pubarna har varit välbesökta. Moa poängterar att det har gått väldigt bra.

c. Information från Kassör

i. Ekonomi januari

Stephanie presenterar en sammanfattning av månaden.

Introsittningen gick mindre back än förväntat och Introveckan gick 500 kr över budget. Siffror för pubverksamhet saknas.



ii. Övrig info

Stephanie meddelar att nya bankkort är på väg i Stephanies och Moas namn. Stephanie ska ha möte med skattmästaren i KMS. Alexandra har nu tillgång till banken.

d. Information från PR-ansvarig

i. Presentationer

Rebecka meddelar att presentationerna i våra sociala medier är redo för att publiceras samt att inlägg med respektive aktivitet under välkomstveckan kommer kunna publiceras.

e. Information från Aktivitetsansvarig

i. Välkomstveckan

Julia meddelar att det har varit många på pluggstugorna under veckan. Det var färre deltagare på fredagen än på tisdagen, även om det var en del.

ii. Filmkväll

Julia meddelar att aktivitetsansvariga har preliminärt bokat den 26 februari till en filmkväll på Café Bojan. Det kommer att vara temat romantik då alla hjärtans dag precis har varit.

iii. Föreningshälsan sponsor

Julia meddelar att föreningshälsan önskar kunna föra en kontakt med Stockholms universitets studentkår för att starta ett samarbete då i nuläget behövs det betala för varje enskilda tillfälle de bokar lokalen. Frida poängterar att detta kan undersökas av sponsorgruppen.

iv. Bokcirkeln

Julia meddelar att bokcirkeln har haft sin första träff, aktivitetsansvariga önskar att deras träffar ska planeras mer för att kunna utveckla verksamheten. Även under denna punkt poängterar Frida hur sponsorgruppen kan assistera.



v. Spelutskottet

Julia meddelar att Lova Thordsson nu också kommer vara ansvarig i spelutskottet och att hon behöver ett passerkort till Café Bojan. Nästa träff med spelutskottet kommer vara den femte februari.

f. Information från Sittningsmästare

i. Introsittningen

Rebecca har skickat ett medskick till Lisa då Rebecca själv inte kunde närvara. Lisa läser upp det och meddelar att introsittningen har gått bra och den var uppskattad av både arbetarna under sittningen och gästerna.

ii. Möte med köksmästare Picasso

Lisa meddelar utifrån medskicket att den gemensamma sittningen med klubbmästeriet preliminärt blir i början av sommaren. Planeringen kommer att påbörjas närmare sommaren.

iii. Finsittning

Lisa meddelar utifrån medskicket att letandet efter en lokal till finsittningen har påbörjats, i nuläget väntar Rebeca på svar om pris för rotundan på Stockholms universitet.

g. Information från Övergeneral

i. Välkomstveckan

Liam meddelar att allt har gått bra under hela välkomstveckan, han är intresserad av vad övriga i styrelsen har tyckt och öppnar för diskussion.

Under diskussionen yttrade sig: Moa, Rebecka, Valerie, Alexandra.

I framtida välkomstveckor kan ytterligare reklam i form av posters och syltar tas fram samt sättas upp i Södra husen för att locka fler deltagare. Det hade varit fördelaktigt om PR-ansvarig för exempelvis



2024 tar fram detta material till 2025 då nyvald PR-ansvarig precis blivit tillsatt. Alla poängterar att de som deltog under välkomstveckan uppskattade träffarna.

h. Information från Administratör

i. Jubileumspins

Valerie meddelar att jubileumspinsen från 2023 kommer att levereras den 15 mars. De personer som inte fått kommer att kunna hämta dem på Café Bojan efter den 15 mars.

i. Information från arbetsgrupper

i. Examensgrupp

Alexandra meddelar att examensgruppen kommer ha sitt första möte nästa vecka samt att hon har skickat mail om att boka Aula Magna i början av juni.

ii. Lärarbal

Lisa meddelar utifrån medskicket från Rebecca att det nu finns en balkommitte. Datum för första träffen där arbetet sätts igång kommer inom snar framtid.

iii. Stadgegrupp

Vilhelm meddelar att stadgegruppen ska bestämma dag för sitt första möte för att börja förbereda inför Dechargemötet.

iv. Budgetgruppen

Stephanie meddelar att budgetgruppen har börjat diskutera när deras första möte ska vara, det kommer troligen ske nästkommande vecka.

v. Sponsorgruppen

Liam meddelar att sponsorgruppen kommer ha sitt första möte inom snar framtid.



vi. Stipendiegruppen

Frida meddelar att stipendie gruppen kommer att ha sitt första möte direkt efter Dechargemötet vecka tolv. Frida upplyser även att folkskoleseminarietsminnesfond öppnar för ansökan den 15 mars och stänger den 15 april. Detta är bra att ha i åtanke då de ofta kan ge bra summor i bidrag.

3. Beslutsuppföljning

a. Beställning av föreningsband, 20231113

Tidigare har beställningen av föreningsband diskuterats via mailkonversation i aktivitetsansvarigas mejlkorg.

Aktivitetsansvariga åtar sig ansvaret att undersöka hur konversationen har gått i beställningen av föreningsband från föregående kalenderår och återkommer med offert.

4. Diskussionspunkter

a. Tyska gruppen 26/2

I frågan yttrade sig: Alexandra, Julia, Frida, Valerie och Lisa.

Efter att styrelsen besökte Erasmus studenterna vid en presentation av föreningen blev presidiet kontaktade angående att ta emot en grupp studenter från Tyskland vecka 9. Den tyska gruppen har haft som önskan att se den svenska skolan och hur universitet sköter sin utbildning. Styrelsen kommer fram till att det vi kan göra är att bjuda in den tyska gruppen till en av våra pluggstugor, ha rundvandring på campus samt bjuda in till Klubbmästeriets pubverksamhet efteråt. Styrelsen kommer fram till att detta anses vara något roligt att utföra och därmed tar på sig äran att kontakta den tyska gruppen för vidare utveckling inför deras vistelse.

Mötet ajourneras klockan 17:21.



Mötet återupptas 17:31.

b. Lärkorna kompensering

I frågan yttrade sig: Moa, Alexandra, Valerie, Frida.

Efter en förfrågan från föreningens kör "Lärkorna" att uppträda vid föreningens finsittning senare i vår har frågan nu tagits upp om huruvida föreningen kan kompensera denna tjänst med exempelvis billigare biljetter för de som kommer att uppträda eftersom att det på så vis jobbar under kvällen. Efter vidare diskussion framkommer det att det är svårt att värdera en kompensation när antalet körmedlemmar som kommer närvara står oklart. Styrelsen uppdrar Rebecca att föra diskussionen vidare med Lärkorna om hur många det är som tänkt anmäla sig för att återkomma och därmed kommer ett nytt förslag på kompensation kunna fastställas.

5. Beslutspunkter

a. Föreningen ekonomernas finsittning

Alexandra och Valerie kommer att representera LäS under F.E.ST finsittning "SS24" den 19 februari.

b. Naturvetenskapliga Föreningen tillsammans med Humanistiska Föreningens jubileumssittning

Frida och Stephanie kommer att representera LäS under NF/HUMF jubileumssittning den 16 mars.

6. Under möte väckta frågor

a. Styrelsemedlemmar på Dechargemötet

Det framkommer från en styrelsemedlem en fråga om huruvida alla från styrelsen ska medverka under dechargemötet vilket Alexandra svarar på att alla från styrelsen som har möjlighet ska gå.



b. Pluggstuga med tema Semmeldagen

Aktivitetsansvariga meddelar att det under en kommande pluggstuga den 13 februari kommer det att serveras pannkakor och semlor. Därmed undrar aktivitetsansvariga om det finns några styrelsemedlemmar som kan hjälpa till den morgonen att förbereda inför eventet vilket flera från styrelsen ställer upp på att göra.

7. Nästa styrelsemöte

Nästa styrelsemöte: 15/2 kl. 16:45 på Café Bojan.

8. Mötets avslutande

Mötet avslutades kl. 17:46.

Protokollet justeras & godkänns av:

Alexandra Berntling

Ordförande: Alexandra Berntling

Varje



Sekreterare: Vilhelm Österås

Justerare: Rebecka Wennberg